NISSAN PATHFINDER

Nissan North America, Inc., announced pricing on the 2008 Pathfinder, which goes on sale today at Nissan dealers nationwide. For the first time ever, Pathfinder is available with a 5.6-iter V8 engine, offering an additional 44 horsepower and 100 lb-ft of torque over the standard 4.0-liter V6 for greater towing capacity. Other major enhancements for 2008 include a restyled exterior and interior, and a range of available technology features such as RearView Monitor, Intelligent Key and Bluetooth hands-free phone system.

The 2008 Pathfinder is offered in six trim levels, each equipped with a standard 5-speed automatic transmission. Pricing starts at a manufacturer�s suggested retail price (MSRP) of $25,700 for the Pathfinder 4x2 S V6 and $27,700 for the Pathfinder 4x4 S V6. Pricing for the new V8 models starts at $30,600 for the Pathfinder 4x2 SE V8 and $32,850 for the Pathfinder 4x4 SE V8. The Pathfinder SE Off Road model, available in 4-wheel drive V6 only, is $33,900.

�Pathfinder�s new Endurance 5.6-liter engine, which it shares with Nissan�s full-sized Titan pickup and Armada SUV, is rated at 310 horsepower and 388 lb-ft of torque � making it the most powerful V8 in its class* � and providing the towing capacity and rugged performance of a full-size SUV in a mid-size SUV package,� said Bill Bosley, vice president and general manager, Nissan Division. �V8s now account for 30 percent of mid-size SUV sales, so we expect the new Pathfinder V8 to find a highly receptive audience.�
Nissan North America, Inc заявила об установлении цен на модель 2008 года Pathfinder, которая поступает в продажу в торговых представительствах Nissan по всей стране уже сегодня. Изначально, Pathfinder поставляется с 8-цилиндровым двигателем объемом 5,6 л, дающим дополнительно 44 л.с. и 136 Нм (100 lb-ft) крутящего момента по отношению к стандартному 6-цилиндровому двигателю повышенной мощности с объемом 4л. К другим значительным усовершенствованиям модели 2008 года относятся  модернизация внешнего вида и интерьера, а также современные технические возможности, такие как монитор заднего вида, чип-ключ и система телефонного общения «Свободные руки» посредством  Bluetooth.
Модель Pathfinder 2008 года предложена в шести вариантах  комплектации со стандартной 5-ступенчатой автоматической коробкой передач. Начальная розничная цена,  рекомендованная производителем, составляет 25700$ для Pathfinder 4x2 S V6 и 32850$ для Pathfinder 4x4 SE V8. Модель Pathfinder SE Off Road поставляется только в полноприводном варианте с 6-цилиндровым двигателем  по цене 33900$. 
По словам вице-президента и генерального директора филиала компании Nissan Била Босли (Bill Bosley ): « Новый 5,6 литровый двигатель повышенной мощности по сравнению с полноприводным пикапом Nissan Titan и внедорожником Nissan Armada имеет 310 л.с. и 526 Нм (388 lb-ft) крутящего момента, что делает его самым мощным 8-цилиндровым двигателем в своем классе и обеспечивает тяговое усилие и характеристики выносливости полноразмерного внедорожника в серии внедорожников среднего класса. Автомобили с 8-цилиндровыми двигателями на сегодняшний день составляют 30% продаж среди внедорожников среднего класса, и мы надеемся, что новый Pathfinder V8 найдет высоко восприимчивую аудиторию».
